
 

Treść interpelacji radnego Artura Czaplińskiego  
w sprawie dodatków finansowych dla medyków 

W związku z informacjami o przyznaniu dodatków finansowych dla medyków czy dla pracowników 
Ratownictwa Medycznego na Mazowszu proszę o informacje, dlaczego tymi dodatkami nie objęci 
zostali pracownicy Szpitalnych Oddziałów Ratunkowych w szpitalach na Mazowszu? 


